

Prince of Peace®

Supreme

Beijing Royal Jelly

with Bee Pollen

太子牌® 高級

北京花粉蜂王精

DIETARY SUPPLEMENT



IMPORTED • IMPROVED FORMULA



Total Net Wt. 10.2 Fl. Oz. (30 Bottles X 10 cc)

Prince of Peace® Supreme

Beijing Royal Jelly with Bee Pollen

ORAL LIQUID

太子牌® 高級

北京花粉蜂王精 口服液

HERBAL SUPPLEMENT

Royal Jelly is the main source of food for the queen bee which has a life span of 30-40 times longer than the worker bees.

Bee Pollen is another natural substance discovered in recent years. It contains no less than 22 amino acids, 27 minerals, biotin, natural enzymes, coenzymes and hormones.

We at Prince of Peace Ent., Inc.* traveled to China to bring you this top quality product which is a blend of **Fresh Beijing ROYAL JELLY and BEE POLLEN**. We guarantee that only the highest quality ingredients are used. It is made with the traditional low heat process to preserve the natural precious components.

Directions: As a herbal supplement, 1 bottle may be taken daily. Residue does not affect the quality of this product. Shake before using, insert the straw completely to drink contents.

Caution: Bee products may cause allergic reaction in some people.

Satisfaction Guarantee: If you are not satisfied with this product for any reason, return the unused portion, box with the UPC code & your store receipt with the amount circled within 60 days for a full refund.

SUPPLEMENT FACTS/營養實訊

Serving Size/次食量: 0.34 fl oz (10cc)

Amount per serving/次食量中之含量

	% Daily Value/日攝值%
Bee Pollen 蜜源花粉	3000mg**
Royal Jelly 蜂皇漿	500mg**

**Daily Value not established.

Other Ingredients: Purified Water, Honey and Alcohol (Contains less than 0.5%), Potassium Sorbate (preservative), Sodium Benzoate (preservative).

其他成份: 蒸餾水、純正蜂蜜和酒精 (含量低於百分之零點五)、山梨酸鉀(穩定劑)、苯甲酸鈉(穩定劑)。

© Copyright 2009 by Prince of Peace Enterprises, Inc.
All rights reserved. 版權所有，不得翻印。

Exclusively manufactured for:
PRINCE OF PEACE ENT., INC.*
3536 Arden Road, Hayward, CA
94545-3908, USA
Questions/Comments: (510) 887-1899
www.popus.com



蜂王精是蜂后的主要食物來源，有豐富的營養價值。因此，蜂后的壽命常是工蜂壽命的30-40倍，甚至更長。

蜜源花粉是近年發現的一種天然保健物質。它含有22種以上氨基酸，27種礦物質、維生素、微量元素和激素。

我們將這種以高品質的蜂王精和蜜源花粉製成的產品—北京花粉蜂王精帶給您，並保證此產品是採用傳統的低熱工藝製成，保持原有天然成份。

用法：作為保健品，每日1瓶。手持瓶子，然後取出盒內附有的吸管，將吸管尖銳的一端向瓶蓋中央完全插入即可飲用。如發現此產品有沉澱，並非變質，不影響功效，可搖勻服用。

質量保證：如果您由於某些原因不滿意此產品，請在六十天內將未用完的部份、印有條形碼的外盒以及商店收據，請指明所付款項，一起寄給我們。您就可以收到全部退款。

Not labelled to be sold as individual bottles.

中國製造
Made in China

全美總經理

美國太子牌



R-C-70214-080926



PRINCE OF PEACE